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Abstract (en)
[origin: WO8603832A1] An optical sensor comprises an optical fibre in a continuous loop from a light source to a photodetector. The optical fibre
comprises an inner light transmitting core (20) and an outer cladding (21), which ensures total internal reflection of light transmitted along the
fibre. The core (20) may be exposed as a sensing region by stripping of a portion (22) of the cladding (21). Alternatively, the optical fibre may be
configured in two or more sharp bends (23) form the sensing region.

Abstract (fr)
Un capteur optique comprend une fibre optique formant une boucle continue depuis une source de lumiére a un photodétecteur. La fibre optique
comprend un noyau interne transmettant la lumiéere (20) et un revétement externe (21) assurant la réflexion interne totale de la lumiére transmise le
long de la fibre. Le noyau (20) peut étre exposé en tant que région de détection en éliminant une partie (22) du revétement (21). Dans une variante,
la fibre optique peut présenter deux ou plusieurs courbes serrées (23) formant la région de détection.
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